
MØTEREFERAT FAU 12.02.2025
Til stede: Arnt Ollestad (rektor), Diana A. Andersen (leder), Charlotte Rikheim (økonomi), 
Guri Stokland (7. trinn), Elin U. Stokland (6. trinn), Anne G. Sæter (5. trinn), Julie L. Husøy 
(3. trinn), Hilde Hasselberg (2. trinn), og Nanna Helgesen (vara, 1. trinn).

Frafall: Ina Skjelstadås (4. trinn).

Sted: Personalrommet Åsvang skole
__________________________________________________________________________
______________

1. Lett oppdatering – ny fane

Charlotte gir en kort oppdatering om status på skolefanen. 

Syerske har tatt utgangspunkt i utvalgte tegninger fra tegnekonkurransen, men har forenklet 
designet noe for å hensynta kostnader og gjennomføring. Komplementærfarger som går 
igjen fra den gamle fanen. Blir ferdig i tide til neste 17. mai.

2. Status på søknad av sponsormidler 

Julie har sett nærmere på ulike midler som kan søkes på. Har en liste over midler som kan 
være aktuelle å søke på.

Fjordkraft har en nasjonal kampanje som kan passe for Åsvangklubben, da denne oppfyller 
betingelsene gjennom å være en felles, sosial arena. Arnt foreslår at foreldreinnsatsen ifb. 
med Åsvangklubben også kan løftes frem i søknaden. Kan også nevnes at det er en 
møtearena for avgangstrinnet (7. trinn), der det gjennomføres felles samlinger i mai/juni for 
elever som skal gå sammen på Hoeggen og Blussuvoll ungdomsskole. 
Det skal deles ut 2 x 50 000 NOK og 1 x 10 000 NOK. Prioriterer å skrive søknad til denne. 
Arnt nevner at elevene ønsker seg blant annet biljardkuler, discokule, spill (brettspill og TV 
spill) og spillkontroll (TV spill) til Åsvangklubben. 

Skolelystfondet har også en kampanje hvor skoler eller klasser kan søke om økonomisk 
støtte til tiltak som gir økt skolelyst. Her foreslås det at søknaden kan vise til ønske om å 
oppgradere skolebiblioteket. Det at skolebibliotekarene er elever fra 6. trinn bør også nevnes 
i søknaden.

Sparebanken, inntil 25 000 NOK. 
TOBB (søknadsfrist 1. oktober 2025). Ambisjonen er å søke før sommerferien. 

Julie skriver utkast til søknader og sender til Charlotte for gjennomlesing. 

3. Innspill til trafikksikkerhetsplanen

FAU er ikke kjent med at det er meldt om (nye) situasjoner og/eller tilbakemeldinger i 
tilknytning til farlig skolevei, så FAU vil ikke ta initiativ til å svare ut på vegne av skole/FAU 
denne gangen. Det ble utarbeidet rapport i forbindelse med forrige behandling av 



trafikksikkerhetsplanen. Alle står fritt til å komme med tilbakemelding til planen, så det er 
mulig for privatpersoner å melde inn dersom de har innspill/tilbakemeldinger. 

 

4. Drømmedagen VM 2025

Charlotte har undersøkt med busselskapene og beskjeden er at det ikke er materiell tilgjengelig 
denne dagen.

Drømmedagen ble kjent for skolene, rådmann og bystyret oktober -24. Trondheim kommune har 
ikke ønsket å dekke busstransport til/fra arrangementet, så dette ansvaret ble lagt på skolene. Ikke 
rom i skolens budsjett. Det vil bli gjennomført en VM dag på Åsvang skole denne dagen, som et 
alternativ til Drømmedagen. Lærerne er i gang med planlegging.

SFO får mest sannsynlig mulighet til å delta på et VM arrangement på Torvet i vinterferien. 

Arnt forklarer at skolen ikke har mulighet til å ta imot pengegaver knyttet til et slikt formål i 
skoletiden. Ikke mulig å ta imot pengegaver fra foreldrene heller.

5. Annet

Diana er innkalt til et møte som har til hensikt å samle alle FAU ledere i Trondheim. Møtet 
gjennomføres 20.02 kl. 19.00. Ønsker å samle ledere av FAU for å diskutere aktiviteter som 
kan gjennomføres for å rette søkelys mot kutt i Trondheimsskolen. 

Hvordan er responsen på innkjøpte engelske bøker?
Veldig god. Elevene setter stor pris på nye bøker i biblioteket. Har også mottatt bøker fra 
privatpersoner. Forslag om å legge inn melding på Facebook om at skolen tar imot bøker 
dersom noen har bøker å donere. Både norske og engelske bøker er av interesse. Kan 
leveres på skolen til gjennomsyn, men må sikre at noen henter bøker som eventuelt ikke er 
interessant for skolen å ta imot. Kanskje FAU kan ta jobben med å plukke opp slike bøker og 
levere de på Fretex (Moholt).

Arnt informerer om at det monteres ny gapahuk på utsiden. De venter også på dukkestue og 
redskapsbod. Elever fra bygglinjen på Charlottenlund VGS som bygger og monterer på 
oppdrag fra skolen.

Arnt og Julia har avtalt at prøvekveld Åsvangklubben for 4. trinn gjennomføres tirsdag 29.04.

 

 

 

 

 




